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פרופ' זכי שלום: אני מציע לא להתבשם יותר מדי מהפרישה של ביידן. הניצחון עדיין לא בידי

מבחינת אנטגוניזם  מעוררת  שלא  אישה  היא  מדיני,  ניסיון  יש  האריס  לקמלה  טראמפ. 

האמריקאים. היא לא דמות שיוצרת תחושה שרוצים לפגוע בה ברמה האישית. היא לא קשורה

לשום פרשת שחיתות והיא מייצגת קבוצות מיעוט.

המציאות היא נזילה. מזכיר לטראמפ שהדרך קצרה אבל ארוכה לניצחון.

הראיון התקיים בקול ברמה, בתאריך 22.07.2024. 

https://www.misgavins.org/shalom-dont-be-ashamed-of-bidens-retirement/

